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نمایش »سکوت« به طراحی و کارگردانی فرشاد فرهادپور و تهیه کنندگی پدرام عبدالله زاده در هفته 
پایانی اجرا تا 1۵ تیر در دو سانس 19 و ۲1 در سالن ۲ تماشاخانه ارغوان به روی صحنه می رود.

این نمایش، از هفت اپیزود صامت و فیزیکال تشکیل شده است و در مورد مشکلاتی که ما مجبور به 
سکوت در برابر آنها هستیم به اجرا در می آید. همچنین نمایش »سکوت« با پایانی هیجان  انگیز از کنسرت 

نمایش زانوها مخاطب را با یک سورپرایز ویژه روبرو می کند. 
در خلاصه نمایش »سکوت« آمده است: سکوت، به  معنای واقعی قصه است. سکوت می کنم، گریه 

می کنم، چون می دانم خودم باعث نابودی خودم بودم./ایرنا

کیمیا نوری، بازیگر و کارگردان تئاتر جدیدترین اثر نمایشی خود با نام »جزیره« را از اواسط تیر در 
خانه نمایش »دا« روی صحنه می برد.

در خلاصه داستان این اثر آمده است: پس از سقوط هواپیما چند نفر از مسافران در جزیره ای گرفتار 
شده اند در جایی که برای بعضی ها به معنای آزادیست و برای بقیه اسیری، هر کدام از آنها برای رفتن یا 
ماندن و یا ادامه زندگی در آنجا دچار چالش هایی می شوند و کم کم به شرایط عجیب جزیره پی می برند.

نوری پیش از این نیز نمایش »سیاره آدم ها« را در خانه نمایش »دا« روی صحنه برده بود.
اطلاعات تکمیلی نمایش »جزیره« به زودی منتشر می شود./مهر

اجراینمایشجزیرهدرخانهنمایشدااجراینمایشسکوتدرتماشاخانهارغوان

 برگزاری نمایشگاه  در همکاری با کیوریتورها و هنرمندان 
جوان فرصتی است که با توجه به ریسک در مرحله  فروش آثار، 
کمتر از طرف نهادهای فرهنگی مانند گالری ها، ارائه می شود. 
بهناز امینی مدیر »باگالری« در طی فعالیت خود از سال 1399 
تا کنون به آثار هنرمندان مستعد در آغاز راه، توجه زیادی دارد. 
در پی برگزاری نمایشــگاه گروهی »من او هستم« با موضوع 
تاثیرپذیری از آنچه ما را وادار به تغییر شکل و مسیر می کند، با 

بهناز امینی، مدیر »باگالری« به گفتگو نشستیم. 
در بین سه نمایشــگاهی که در سال جاری برگزار 
کرده اید، دو نمایشگاه گروهی و در پی همکاری با یک 
کیوریتور شکل گرفته، آیا این مسیر، رویکرد اصلی 

گالری خواهد بود؟
رویکرد ما به این شکل نیست که به طور مستقیم از جوانان 
حمایت کنیم اما در نمایشــگاه های مان همواره جایگاهی را 
برای جوانان قائل هســتیم. هدف ما حمایت از جوانانی است 
که کارهای قوی داشته باشــند و مورد تأیید تیم پژوهشی ما 
قرار بگیرند و هدف شــان از کار هنری فعالیت حرفه ای در این 

رشته باشد. 
نمایشگاه»من، او هستم«  چگونه شکل گرفت؟ 

رویکردی که در گالری داریم هم برپایی نمایشگاه گروهی 
اســت و هم انفرادی. در نمایشگاه های گروهی ممکن است ما 
هنرمندان را انتخاب و آثارشان را نمایش دهیم و یا آثار توسط 
کیوریتورها انتخاب شوند. در مورد همکاری با کیوریتورها هم 
ما همواره فعالیت آن ها را بررسی می کنیم تا ببینیم که کارنامه  
کاری یا هنرمندان مورد نظرشان با شیوه  و خط مشی گالری 
هم سو هســت یا نه. در مواردی که آثار برای نمایش گروهی 

کم باشد ما آثاری را از هنرمندان گالری به کیوریتور پیشنهاد 
می کنیم. مثل نمایشگاه »من او هستم« که آثاری از تعدادی از 
هنرمندان گالری اضافه شدند. در این نمایشگاه تمرکز بر این بود 
که بیش تر آثار را کیوریتور انتخاب کند و تنها یکی از هنرمندان 

نمایشگاه را گالری به کیوریتور پیشنهاد داد و ایشان پذیرفت.
 روند کاری تان با کیوریتورها چگونه است؟ 

روند کار ما در مورد همکاری بــا هنرمند یا کیوریتو به طور 
کلی به این شکل است که یا خود هنرمند مستقیم با ما تماس 
می گیرد و یا این همکاری از طریق کیوریتورها ممکن می شود. 
معمولاً کیوریتورها فقط یک هنرمند را به ما معرفی نمی کنند؛ 
آن ها نمایشــگاهی را اســتیتمنتی واحد طراحی می کنند و 
هنرمندانی را بر اســاس روندی که در ذهن داشــته انتخاب 
می کنند. گالری هم آثار را می بیند و در نهایت آثاری انتخاب 

می شوند که مورد تأیید گالری هم باشند.
درباره  برنامه های بعــدی گالری صحبت کنید؛ چه 

رویکردی برای پیش برد برنامه های گالری دارید؟
چیزی که برای ما مهم است، این است که ما هر سال بتوانیم 
نمایشگاه های بهتری برگزار کنیم. هر زمان که نمایشگاهی به 
پایان می رسد سعی می کنیم که نمایشگاه بعدی قوی تر و بهتر 
باشد که می تواند شامل توان مندی هنرمند یا توانایی اجرایی او 
باشد. سعی می کنیم که مجموع همه  این عناصر رو به جلو باشد. 
نکته  دیگری که اهمیت دارد، تداوم کار گالری است. امیدوارم 
با وجود همه  معضلاتی که برای همه مان رخ می دهد گالری ما 
همواره برای حمایت از هنر در حال برگزاری نمایشگاه باشد؛ 
چه در زمینه  حمایت از هنرمندان جوان و چه در نمایش آثار 

پیشکسوتان./صباخبر

بهناز امینی، مدیر گالری»با«:

هموارهجایگاهیبرایجوانانقائلهستیم


